
Najprej v Savskem naselju
Na komunalno energetiko bodo priključili
18 kurilnic

Izdelava sanactjskega pro-
grama kurilnic in etaborata o
možnosti prlključitve indivi-
dualnih kuriSČ za BeŽigradom
je v prvi fazi že narejena. Sana-
cija kurilnic ima prednost pred
sanacijo individualnih kuriSČ.
zaradi onesnaženja ozračja, fi-
nančnih momentov in razpo-
ložfjivih kapacitet Komunatne
energetike. Po pregledu 26 ku-
rilnic. s katarimi upravlja beži-
grajska stanovanjska skup-
nost, so predlagali za sanacijo
oziroma priključitev na Komu-
nalno energetiko, 18 kurilnic.
Izdelava elaborata za prikijuči-
tev vseh indlviduainih kurišč
za Bežigradom na Komunalno
energetiko, bo irajala dve leti.

Na osnovi odlofiitve skupSči-
ne Samoupravne stanovanjske
skupnosti in odbora za gospo-
darjenje bodo na vročevodno
omrežje priključili najprej ob-
jekte v krajevni skupnosti Sav-
sko naselje. Po mnenju Komu-

nalne energetike je to edino
naselje v Ljubljani, ki je zeto
strnjeno in ima zelo razpreda-
ne toplarniške cevovode. Po
tehnični In finančni plati je
možno te objekte priključiti
najprej. Sanacija kuriŠČ bo
izboljšala zrak, ki je posebno v
zimskih mesecih vedno slabii.
Pri prizadevanju za varstvo na-
šega okolja pa je prav gotovo

meri prioritetnimi natogami pfi
gospodarjenju s stanovanjski-
mi hišami.

Predvidoma bo takoj za Sav-
skim naseljem na vrsti vsa dru-
ga blokovna gradnja, ki ima
najvs^ tehničnih možnosti za
priključitev na Komunalno
energetiko. Seveda bodo tako
sanirani objekti prtdobili tudi
na vrednostl. V prvi etapi so
tehnični projekti za Savsko na-
selje Že narejeni, zato lahko za
Bežtgradom kmalu priCakuje-
mo izboljsanje.


